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    Rijeka,  14.07.2022. 

ZAPISNIK 
S 34. SJEDNICE VMO PEHLIN  

 
34. sjednica VMO Pehlin održana je 13. srpnja 2022. (srijeda) s početkom u 16,00 sati u 
prostorijama MO Pehlin, Pehlin 58. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 
 Darko Kauzlarić, zamjenik predsjednika VMO  
 Stjepan Horvat, član VMO 
 Lorena Pribanić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Aljoša Bratuša, član VMO 
 Radjana Janković, članica VMO 

 
 

 
 
 

Usvajanje zapisnika sa 33. Sjednice :  
Zapisnik je  jednoglasno usvojen. 
 
 

 Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći dnevni red: 
 
 

1. Tekuća problematika i realizacija komunalnih prioriteta MO Pehlin 
2. Pripreme za realizaciju programske aktivnosti Malonogometni turnir „Oluja“ povodom 

Dana pobjede i domovinske zahvalnosti i Dana hrvatskih branitelja 
3. Dopisi i zamolbe 
4. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen. 
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AD 1 
Predsjednik VMO Ivan Bogdanić pozdravio je nazočne i upoznao ih sa radovima po komunalnim 
proritetima iz 2022. godine koji su se odradili i započeli u proteklom razdoblju. Postavljena je 
nova velika sprava u parku na Baretićevu, a tobogan i vrtuljak prebačeni su u mali park također 
na Baretićevu. Dvije klupe su uklonjene kako bi se popravile, a u planu je montaža još dvije nove 
klupe. Zatraženo je od izvođača KD Čistoće da kontaktira Vijeće prije postavljanja jer ono 
najbolje poznaje potrebe i želje građana kako bi se dogovorile lokacije postave. Također 
zatraženo je očitovanje o postavljenim antistres podlogama jer iste pokrivaju jako malu površinu. 
Trenutno su u realizaciji i radovi na platou u Romskom naselju Ulici Plase , uređen je zidić u koji 
će biti ugrađeni stupovi i montirana žica oko igrališta. Područje je i dalje prepuno smeća i 
glomaznog otpada na što je Vijeće upozoravalo još na proljeće i tražilo da se radovi ne odvijaju 
dok se isto ne počisti, ali nažalost isto nije u cijelosti počišćeno.  
Također na području Pehlina odvijali su se i radovi na odvodnji oborinskih voda na nekoliko 
lokacija. 
 
Zaključak: 
Vijeće je informacije primilo na znanje. 
 
AD 2 
Predsjednik je započeo raspravu vezano uz planiranu programsku aktivnost malonogometni 
turnir Oluja povodom Dana pobjede i domovinske zahvalnosti i Dana hrvatskih branitelja koje 
Vijeće organizira u suradnji sa Udrugom dragovoljaca i veterana domovinskog rata PGŽ u koju 
su se uključili svi prisutni. Nakon poduže rasprave donesen je 

 
Zaključak: 
Malonogometni turnir Oluja održati će se u subotu, 30. srpnja 2022. godine na igralištu na 
Androvom bregu. Uz najavu programa zatražiti će se od Direkcije za mjesnu samoupravu 
suglasnost da se dio neutrošenih sredstava donacija iz programske aktivnosti Pusni dani u 
iznosu od 1.500.00 kn prebaci na programsku aktivnost Malonogometni turnir Oluja.  
Polaganje cvijeća i svijeća na spomenik poginulim braniteljima iz Domovinskog rata na Turkovu 
održati će se u četvrtak, 4. kolovoza 2022. godine. 

 
 

AD 3 
 Tajnica je pročitala odgovor Odjela gradske uprave za komunalni sustav vezano uz 

zatraženo orezivanje raslinja uz prometnice u kojem se obavještava Vijeće da je izdan 
nalog za uklanjanje raslinja i nepoželjne vegetacije na trasi od romskog naselja prema 
Ulicama Mihovilići-Androv breg-Baretićevo-Turkovo-Marinići a raste s javne površine, dok 
je raslinje koje raste iz privatnih dvorišta u nadležnosti komunalnog redarstva. 

 Tajnica je pročitala odgovor Odjela gradske uprave za komunalni sustav a vezano uz 
odvijanje prometa u odvojku Ulice Pehlin vezano uz smirivanje prometa. Vijeću se s 
problemom obratila obitelj iz ulice.  

 
Zaključak: 

 Vijeće je informacije primilo na znanje. 
 Zaprimljeni odgovor poslati će se obitelji iz Ulice Pehlin koja se obratila Vijeću vezano uz 

navedeno. 
 
AD4 

 Zamjenik predsjednika Darko Kauzlarić ukazao je na problem ostavljanja krupnog otpada 
pored baja za kućni otpad koje se učestalo ponavlja. Također naveo je i da bi bilo 
potrebno pometanje područja oko dječjeg igrališta i parka na Baretićevu jer je područje 
prepuno lišća i otpada .Predsjednik je izrazio zadovoljstvo i pohvalio nadležne gradske 
službe što je uređena i počišćena pješačka staza koja iz Ulice Baretićevo vodi do Ulice 
Turkovo. 
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 Predsjednik je informirao nazočne o prometnoj nesreći koja se dogodila na 

semaforiziranom pješačkom prijelazu u kojoj je stradala djevojčica, a o čemu je Vijeće 
informirala majka. Predsjednik je naglasio da Vijeće već godinama apelira na povećanje 
stupnja sigurnosti prometovanja. 

 
Zaključak: 

 Uputiti će se nadležnim gradski službama zahtjev da se pojačaju ophodnje područjem 
Pehlina kako bi se pokušao umanjiti problem ostavljanja krupnog otpada pored baja. 
Zatražiti će se interventno pometanje područja oko parka na Baretićevu.  

 Vijeće će se dopisom obratiti Policijskoj upravi PGŽ-Službi sigurnosti prometa, Postaji 
prometne policije Rijeka i Odjelu gradske uprave za komunalni sustav te zatražiti 
povećanje stupnja sigurnosti prometovanja na glavnoj prometnici kroz Pehlin osobito u 
blizini Osnovne škole Pehlin.  

 
 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
Sjednica je završila u 17,30 sati. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Pehlin 
 
                 Lorena Pribanić                                                                    Ivan Bogdanić 


